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Статья посвящена вопросу сущности права с позиции современной социальной философии ме-
тамодерна. Проводится анализ различных подходов к пониманию категории «метамодерн» и спец-
ифике понимания права с позиции естественного права и юридического позитивизма. Раскрыты 
проблемы современного права с позиции современного общества и государства. В статье обосно-
ван авторский подход к пониманию метамодерна как парадигмы правовой науки. 
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The article is devoted to the issue of the essence of law from the perspective of the modern social
philosophy of metamodern. The analysis of various approaches to understanding the category of 
“metamodern” and the specifics of understanding law from the standpoint of natural law and legal 
positivism is carried out. The problems of modern law from the perspective of modern society and the 
state are revealed. The article substantiates the author’s approach to understanding the metamoden as 
a paradigm of legal science.
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